
Geachte heren Van der Wal en Van den Bergh,

U hebt het college op 13 mei artikel 41 vragen gesteld over de pilot met het non-infillveld bij 

voetbalclub O.S.S.’20. Alvorens uw vragen in deze brief te beantwoorden beschrijf ik kort de 

achtergrond van de pilot. 

Situatiebeschrijving

Bij de vervanging van kunstgrasveld 2 op sportpark Rusheuvel in 2018, hebben wij als 

pilotproject een non-infill kunstgrasveld laten aanleggen. Dit nieuwe type kunstgrasveld heeft 

geen instrooimateriaal. We kwamen hiermee tegemoet aan de wens van uw raad om bij 

vervanging of aanleg van nieuwe kunstgrasvelden bij voorkeur geen met rubbergranulaat 

ingestrooide velden te nemen. O.S.S.’20 was positief over de keuze voor het non-infillveld. 

Ook de KNVB ondersteunde de pilot: het nieuwe type kunstgrasmat voldeed aan de 

kwaliteitsnormen van de KNVB (lab-goedgekeurd) maar moest voor de KNVB-certificering na 

aanleg nog een jaar in de praktijk worden getest. Na de praktijktest zou de definitieve keuring 

volgen.

De ervaringen van O.S.S.’20 en andere gebruikers van het non-infillveld zijn helaas slecht. De 

aannemer heeft in overleg met de vereniging, KNVB en gemeente gedurende de proefperiode 

verschillende maatregelen genomen om het veld te verbeteren. Na 1,5 jaar van testen en 

verbeteren ervaart O.S.S.’20 het veld bij kouder en natter weer nog steeds als onveilig. Deze 

ervaringen komen overeen met die van andere clubs met een non-infillveld. Volgens de KNVB 

voldoen de non-infillvelden daarom nog niet aan de gestelde kwaliteitsaspecten van 

sportfunctionaliteit en bespeelbaarheid. Tegelijkertijd heeft de KNVB de aangelegde non-

infillvelden wél goedgekeurd. We zijn het hiermee niet eens en hebben tegen de gevolgde 

certificeringsprocedure bezwaar gemaakt. Over de uitkomst van de bezwaarprocedure 
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verwachten we binnenkort meer duidelijkheid. Daarnaast onderzoekt de Universiteit Gent (B) 

op ons verzoek het non-infillveld op gladheid/rotatieweerstand. Dit onderzoek is nog niet 

afgerond.  

Uw vragen

1. Wordt er op dit moment onderzoek gedaan naar de staat van het non-infill veld, 

met als doel de uitslag hiervan te gebruiken in het geschil tussen gemeente, 

fabrikant en aannemer van het veld?

Ja, dat klopt. De Universiteit Gent (B) onderzoekt op ons verzoek het non-infillveld 

op gladheid/rotatieweerstand. Dit is de voornaamste klacht over het veld. De 

gangbare testmethoden  die de KNVB gebruikt, gaan bij non-infillvelden 

onvoldoende in op dit aspect. De KNVB onderkent dit en ontwikkelt daarom hiervoor 

nieuwe normen en testmethoden. Nog niet bekend is wanneer die worden 

ingevoerd.

  

2. Is er al rekening gehouden met het scenario dat het veld geheel of gedeeltelijk niet 

voldoet aan de eisen voor een veilig speel en oefenveld? Zo ja, welke acties zullen 

dan worden ondernomen?

Op basis van de ervaringen van de gebruikers concluderen wij dat het non-infillveld 

niet veilig is. Naar onze overtuiging heeft de aannemer niet voldaan aan zijn 

contractuele verplichtingen om een functioneel en veilig veld te leveren. We hebben 

hem aansprakelijk gesteld voor de geleden schade en onderzoeken verdere 

juridische stappen tegen hem. De aannemer aanvaardt geen aansprakelijkheid. Hij 

beroept zich daarbij op de goedkeuring van het veld door de KNVB. 

Wij hebben er destijds voor gekozen om het non-infillveld niet vooruitlopende op de 

uitkomst van het juridische traject te vervangen. Onze overweging was daarbij dat 

het voor de onderbouwing van onze claim  het belangrijk is dat we de 

ondeugdelijkheid van het non-infillveld kunnen aantonen. Als we het veld vervangen 

zouden we daarmee ons belangrijkste bewijsstuk verliezen. We realiseren ons dat 

dit belastend en op de langere termijn onwenselijk is voor O.S.S.’20. De afgelopen 

periode zijn de velden vanwege de coronacrisis weliswaar weinig gebruikt, maar dit 

is de laatste weken alweer veranderd. Met het vooruitzicht dat de competitie in 

september of oktober weer opstart, streven we er daarom naar om het veld zo snel 

mogelijk te vervangen. Mocht het niet lukken om het veld voor de competitiestart te 

vervangen, dan wil de gemeente met de club naar een tijdelijke oplossing zoeken, 

bijvoorbeeld in samenwerking met een andere vereniging. In overleg met uw raad 

wil ik bekijken welke mogelijkheden we hebben.   
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3. Is er contractueel vastgelegd met de aannemer/leverancier wat de wederzijdse 

verplichtingen zijn bij het mislukken van de pilot? Zo ja, welke zijn dat?

Contractueel is vastgelegd dat de aannemer verplicht is om gebreken aan het veld 

zo spoedig mogelijk te herstellen. Als herstel niet mogelijk is moet de aannemer 

voor zijn rekening en risico het veld vervangen voor een vergelijkbaar door de KNVB 

goedgekeurd kunstgrasveld. 

4. Welke afspraken zijn er destijds gemaakt met O.S.S.’20 ten aanzien van de pilot en 

het niet voldoen aan de verwachtingen m.a.w. het mislukken van de pilot?

O.S.S.’20 is betrokken geweest bij de keuze voor het non-infillveld en de 

garantiebepalingen zoals deze contractueel zijn vastgelegd tussen aannemer en 

gemeente.  We hebben hierover geen aanvullende afspraken gemaakt met 

O.S.S.’20.  

5. Is het college zich ervan bewust dat O.S.S.’20, wachtende op een uitspraak in het 

geschil, langere tijd een capaciteit probleem heeft voor wat betreft wedstrijd- en 

trainingsfaciliteiten?

Ons college is zich daarvan bewust. Zoals ik hiervoor aangaf streven we ernaar om 

in overleg met uw raad de mogelijkheden te bekijken om het veld zo snel mogelijk 

te vervangen of om een tijdelijke oplossing te zoeken. 

6. Zijn er al voorstellen gedaan aan O.S.S.’20 om het dreigende capaciteitsprobleem 

op te lossen? Zo ja, welke en wat is daarop de reactie van O.S.S.’20 geweest?

Hiervoor verwijs ik naar mijn eerdere antwoorden. O.S.S.’20 wil begrijpelijk zo snel 

mogelijk een ander veld. 

7. Zijn er al door O.S.S.’20 zelf al voorstellen gedaan om tot een oplossing te komen 

voor dit probleem? Zo ja welke en hoe is daarop gereageerd door de gemeente?

Ik heb van O.S.S.’20 geen voorstellen ontvangen.

8. Waarom heeft de gemeente gekozen voor een dergelijk pilot terwijl er onvoldoende 

informatie was over het welslagen van deze pilot?

Hiervoor verwijs ik naar mijn toelichting aan het begin van deze brief. 

9. Hoe is deze pilot tot stand gekomen en hoe zijn de risico’s t.a.v. de kosten afgedekt 

tussen de verschillende partijen.

Hiervoor verwijs ik naar mijn toelichting aan het begin van deze brief.
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10. Is het college bereid de gemeenteraad een voorstel te doen met het doel deze 

impasse voor O.S.S’20 te doorbreken.

Ja, ons college wil O.S.S.’20 niet de dupe laten worden van deze situatie.  In het 

voorgaande gaf ik aan graag de mogelijkheden hiervoor met u te bespreken. 

Naast onze inzet om de problematiek voor O.S.S.’20 zo snel mogelijk op te lossen 

zullen wij ons afhankelijk van de uitkomsten van de bezwaarprocedure ook beraden 

op stappen richting de KNVB. 

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Oss,

Namens dezen,

C.P.W. van Geffen,

Wethouder Sport, c.a.


